

Title (en)

PACKAGING MACHINE WITH SEALING STATION.

Title (de)

VERPACKUNGSMASCHINE MIT EINER VERSIEGELUNGSSTATION.

Title (fr)

EMBALLEUSE AVEC UNE STATION DE SCELLEMENT.

Publication

EP 0186664 A1 19860709 (DE)

Application

EP 85901004 A 19850207

Priority

DE 3404451 A 19840208

Abstract (en)

[origin: WO8503487A1] Packaging machine (1) with an evacuation and sealing station (3) for welding what is called monofoils (6, 9) with a permanently heatable welding element. In order to prevent the monofoil from being destroyed by contact with the permanently heated welding element, there is provided a control (36) to create inside a chamber a differential pressure between the pressure on top of the upper foil and the pressure under the latter, so that the upper foil, during and after contacting with the welding element (13), remains stretched on the product and the lower foil. It is only after a cooling phase that the difference of pressure is suppressed so that the package with the foil then restabilized may be removed and taken away.

Abstract (fr)

Emballuse (1) avec une station d'évacuation et de scellement (3) pour souder ce que l'on appelle des monofeilles (6, 9) avec un élément de soudage chauffable en permanence. Afin que la monofeuille ne soit pas détruite par le contact avec l'élément de soudage chauffé en permanence, on prévoit une commande (36) telle qu'elle crée à l'intérieur de la chambre une pression différentielle entre la pression au-dessus de la feuille supérieure et au-dessous de celle-ci, si bien que la feuille supérieure, pendant et après la mise en contact avec l'élément de soudage (13), reste tendue sur le produit et la feuille inférieure. Ce n'est qu'après une phase de refroidissement qu'est supprimée la différence de pression, de telle manière que l'emballage avec la feuille alors restabilisée peut être enlevé et emmené.

IPC 1-7

B65B 11/52; B65B 31/02

IPC 8 full level

B65B 11/52 (2006.01); **B65B 31/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 31/021 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8503487A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8503487 A1 19850815; DE 3404451 A1 19850814; EP 0186664 A1 19860709; JP S61501143 A 19860612

DOCDB simple family (application)

EP 8500044 W 19850207; DE 3404451 A 19840208; EP 85901004 A 19850207; JP 50092385 A 19850207